

Referat bestyrelsesmøde 18-11-2025:

Deltagere: Cira Madsen, Marianne Munk Nielsen, Jørgen Gerken, Willy Scholz, Tommi Kaas Hansen og Tom Meyer Andreasen

Afbud: Lykke Regel

1. Nyt fra udvalgene (Alle)

Fodbold:

- Senior: Tommi har indkaldt til møde i senior sammen med Tom - Når kampene aflyses, kommer der ingen penge i kassen - Dog ingen bøder i 2025.
- Små fødder 3-6 år: Der mangler en træner i 2026. Jens Stokbæk stopper efter 2 sæsoner. Stor nedgang i antallet.
- U17: Hviding/ØVIF slået sammen med Skærbæk. Én træner fra hver forening.
- U13: Lukkede ned ved sommerferien.

Badminton:

- 4 aflysninger i Ribelund i 2026.
- Evt. kigge på lyset derinde, imens der slibes gulv i februar, inkl. omklædningsrummene. Tom kontakter Irene.
- Jørgen skal til Hviding i nær fremtid. Her er alle baner heller ikke lejet ud.
- Alle baner er lejet ud /spillere har umiddelbart betalt.

Krolf:

- Juleafslutning 3/12. Sidste spilledag 29/11.
- I 2026 afvikles DM par-Krolf 6/6 - lør. uge 23. Skal bruge stadion. ca. 200 deltagere fra Dansk Krolf Union. Skal bruge nogle frivillige. Skal slås stort op, så der kommer tilskuere.
- Toilettet er færdigt. Mangler at lave rampen færdig. Har også fået lagt fliser udvendig under det nye udhæng.
- Har brugt penge på et skilt med navnene på vinderne af klubmesterskabet.
- Der er gang i kort/brætspil.
- Julegave til Ole for græsslåning. Willy tager sig af dette.

Motion:

- Cross i gang - 5 deltagere.
- 10 års jubilæum afholdt med 20 deltagere.
- Juleløb afvikles 14. dec., med 250 tilmeldte pr. 23/11.

Holdtræning:

- Heidi ny Yoga træner. påbegyndt uddannelsen.
- Fået kr. 5.000 fra DGI aktivitetspuljen til redskaber.
- Stor efterspørgsel på flere pladser på Forældre/barn gym-hold. Kan ikke lade sig gøre lige nu.
- Ny sæson starter i januar, med de samme hold som hidtil.

2. Budget 2026 (Tom)

- Gennemgået og justeret. Herefter godkendt

3. Motionsdag (Cira)

- Cira har snakket med nabo med 9 årig pige, der mangler et motionstilbud. Evt. lave en samlet idræts/aktivitetsdag for hele byen og familier. Evt. kæpheste turnering, familie yoga, Fodbold turnering for små årgange, Petanque turnering mv.
- Evt. forelægge det for det kommende aktivitetsudvalg?

4. Frivillig-gruppe i Ø.V. (Tommi)

- Tommi spørger om det er muligt at starte op i Ø.V. Evt. lave et opstartsmøde og finde en facilitator udefra til at sætte det i gang. Oprette en Facebook-gruppe til at samle folk. Evt. frivillig fest efterfølgende. Evt. lave et webinar på det.
- Er det muligt at finde 8-10 mand til Vorbasse marked i uge 29 - kr. 100,- pr. time/pers. Open Air i Varde - 150,- pr. time/pers. Ribe Vinfestival gav kr. 30.000 i alt til Forsamlingshuset.
- Der leges videre med tanken inden næste generalforsamling.

5. Nyt fra Fællesrådet (Lykke)

- Arbejder på to årlige arrangementer. Sommer (Skt. Hans) og vinter (muligvis en fest)

6. Generalforsamling 2026 (Tom)

- 1/3 ell. 8/3 - **stemning for 1/3.**
- Forsamlingshuset er booket. Og vi laver det på samme vis som i 2025, sammen med Forsamlingshuset og Fællesrådet. Der skal tænkes i facilitator udefra som dirigent.
- Bestyrelsen anno 2026: Marianne (kasserer) går som bebudet sidste år af – Tina (revisor) ønsker IKKE genvalg - Cira, Jørgen og Lykke ønsker genvalg.
- Tom har undersøgt hvad det vil koste, at overdrage Mariannes arbejde (betale fakturaer) til DGI, der i forvejen laver vores bogføring, hvis ikke vi kan finde en afløser. Det vil koste ¼ time to gange i måneden = kr. 600 i timen / 4 = kr. 150 x 20 uger = kr. 3.000 pr. år. (sommerferie og jul er taget ud her). Det kræver dog, at Tom får et betalingskort tilknyttet ØVIF, så han ikke har alle disse udlæg han har i dag.

7. Evt.

- Udviklingsudvalg: Der er sat gang i et udviklingsudvalg, hvor “medlemmer” er blevet prikket. Der afholdes møde i starten af 2026.

8. Næste møde

- 19/2 ikke mange der kan - **Gerne 5/2 kl. 19:00**

9. Julefrokost/ Fodbold Skotland-Danmark